




Indigo Blue
Daniel Hechter

FAMILLE / FAMILY:
Aromatique boisé
Woody aromatic

PARFUMEURS / PERFUMERS:
Bruno Jovanovic (IFF)

FOURNISSEURS / SUPPLIERS:
Heinz (laquage et flacon / lacquering & bottle) / Agence Paris Calling (design étui et décor flacon / box design & bottle decoration) / Aptar (pompe / pump) / Axilone (capot / cap)

En hommage au lien privilégié de son créateur avec l'univers maritime, le nouveau parfum de la Collection Couture Daniel Hechter est celui d'un homme face à la mer. En tête, les agrumes fusent : bergamote, mandarine et pamplemousse impriment un caractère vivifiant comme les embruns. Le cœur, aromatique, marie la feuille de violette au romarin et à l'élémi. Enfin, les notes de fond orchestrent un sillage boisé et confortable grâce au santal et aux muscs, tandis qu'un accord salé souligne l'inspiration marine de cette eau de parfum. Une fragrance à l'élégance brute marquée par une dualité d'énergie et de texture née de l'association de la fraîcheur aromatique avec les cristaux de sel.

In tribute to its designer's special relationship with the maritime sphere, the new fragrance from the Daniel Hechter Collection Couture range is inspired by a man stood gazing out to sea. Citrusy top notes of bergamot, mandarin and grapefruit give the fragrance an invigorating edge evocative of the sea's spray, before giving way to an aromatic core combining violet leaf with rosemary and elemi. Finally, the base notes create a comfortable woody sillage based on sandalwood and musks, whilst a salty accord highlights the marine-based inspiration behind this eau de parfum. This naturally elegant fragrance is characterised by the play of energy and texture that stems from the combination of aromatic freshness and salt crystals.